
Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie pre školstvo, vzdelávanie a šport MsZ 

zo dňa 23.01.2014 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1. Novoročný pozdrav predsedu komisie, kontrola zápisnice a uznesení a schválenie 
programu rokovania 

2. Súhrnná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ a CVČ, ich výsledkov 
a podmienkach za školský rok 2012/2013  

3. Prerokovanie  zmien v Návrhu rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2014-
2016 v oblasti školstva a športu 

4. Informácia o príprave vytvorenia Grantového programu na podporu športu  mládeže 
v Bratislave  

5. Informácia o Návrhu na vymenovanie členov rady Peňažného fondu na podporu rozvoja 
telesnej kultúry v hlavnom meste SR Bratislave 

6. Informácia o činnosti a aktivitách predsedu a členov komisie 
7. Rôzne 

 
K bodu 1 - Kontrola zápisnice a uznesení a schválenie programu rokovania 
Predseda komisie privítal hostí Mgr. E. Polákovú, vedúcu oddelenia KŠŠaM a zástupkyňu 
riaditeľa magistrátu a Ing.  L. Behuliakovú z finančného oddelenia. 
Z rokovania komisie sa ospravedlnili  P. Hochschorner, A. Stráňavová a P. Bílik. 
Z rokovania komisie sa neospravedlnila JUDr. J. Ondrišová. 
Komisia po  diskusii  prijala nasledovné uznesenie: 
1.1 schválila znenie zápisnice č. 12/2013 bez pripomienok, 
1.2 vzala na vedomie plnenie uznesení, 
1.3 schválila  doplnený  program rokovania (o bod č. 5). 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 
   
K bodu 2 - Súhrnná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ a CVČ, ich výsledkov 
a podmienkach za školský rok 2012/2013 
Komisia po informácii Mgr. E. Polákovej a diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča mestskému zastupiteľstvu zobrať na vedomie Súhrnnú správu o výchovno-
vzdelávacej činnosti ZUŠ a CVČ, ich výsledkoch a podmienkach za školský rok 2012/2013 
Hlasovanie: z 10 prítomných všetci za 
 
K bodu 3 - Prerokovanie  zmien v Návrhu rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na 
roky 2014-2016 v oblasti školstva a športu 
Komisia po informácii Ing.  L. Behuliakovej a Ing. P. Lenča a diskusii prijala nasledovné 
stanovisko: 
vzala informáciu na vedomie. 
Hlasovanie: z 10 prítomných všetci za 
 
K bodu 4 - Informácia o príprave vytvorenia Grantového programu na podporu športu 
 mládeže v Bratislave 
V diskusii odzneli návrhy, aby bol grantový program vytvorený, mal by mať svoju radu, 
v ktorej by bol delegovaný jeden zástupca za každý poslanecký klub, je potrebné vytvoriť 
jeho štatút. 



Komisia prijala nasledovné uznesenie: 
vzala informáciu na vedomie. 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 
 
K bodu 5 - Informácia o Návrhu na vymenovanie členov rady Peňažného fondu na 
podporu rozvoja telesnej kultúry v hlavnom meste SR Bratislave 
Komisia po informácii Ing. P. Lenča a diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča mestskému zastupiteľstvu vymenovať navrhnutých poslancov za členov rady 
Peňažného fondu s výhradou k nominácii zástupcu poslaneckého klubu Smer - SD (výhrady 
mali členovia komisie Ing. P. Hanulík a J. Havrilla). 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 

K bodu 6 - Informácia o činnosti a aktivitách predsedu a členov komisie 
- 5.12.2013 – účasť predsedu komisie na predvianočnom koncerte ZUŠ Exnárova 
- 11.12.2013 – účasť predsedu komisie  a námestníčky Kimerlingovej na predstavení 

muzikálu Pinochio pripraveného ZUŠ Istrijská 
- 18.12.2013 – účasť predsedu komisie na rokovaní pracovnej komisie na riešenie 

problému ZUŠ Exnárova 
- 18.12.2013 – účasť predsedu komisie na koncerte ZUŠ J. Kresánka v kostole Sv. 

rodiny v Petržalke 
- 18.12.2013 – účasť predsedu komisie na rokovaní pracovnej komisie na riešenie 

problému ZUŠ Exnárova 
- 19.12.2013 – účasť predsedu komisie a p. Osuského na oceňovaní najúspešnejšieho 

športovca a športového kolektívu Bratislavy a BSK 2013 
- 15.1.2014 – účasť predsedu komisie na prerokovaní návrhu rozpočtu na rok 2014 

s predsedami komisií u vedúceho finančného oddelenia magistrátu 
- 22.1.2014 – účasť predsedu komisie na obhliadke priestorov bývalej škôlky na 

Uránovej ulici pre ZUŠ Exnárova 

K bodu 7 - Rôzne 
- Mgr. Poláková informovala o obhliadke budovy Uránova 2 členmi komisie pre umiestnenie 
ZUŠ/MŠ Exnárova, menovanou primátorom hlavného mesta, ako perspektívneho sídla ZUŠ 
Exnárova, ktorá má nedostatok priestorov pre svoju činnosť. Materiál o návrhoch riešenia 
ZUŠ Exnárova bude predmetom rokovania MsZ 6.3.2014. 
- Súčasne požiadala predsedu komisie o poslanecký návrh – zmenu v navrhovanom rozpočte 
na rok 2014, v programe 13.8 – nákup klavírov, predložený zoznam škôl a sumy vypustiť. 
Špecifikácia škôl a súm bude vykonaná podľa predložených požiadaviek riaditeľov 
základných umeleckých škôl so zdôvodnením, po dohode riaditeľov ZUŠ s vedúcou 
oddelenia kultúry, školstva, športu a mládeže magistrátu. 
 
Nastávajúce rokovanie komisie by sa malo uskutočniť 20. februára 2014 na ZUŠ Ľ. 
Podjavorinskej. 

              Ing. Peter Lenč, v.r. 
                            predseda komisie   

Zapísal: 
PaedDr. Marián Valovič, tajomník komisie  
Bratislava 23.01.2014 


